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Abstract (en)
The device comprises an input unit (40) for generating coded information to be transmitted, an FSK coder-modulator (30) for frequency-shift
modulation of the coded information to be transmitted, within a frequency range lying between approximately 15 to 18 kHz, a mixer circuit (32) for
superimposing, with an attenuation of 20 to 40 dB, the frequency-shift modulated signals on a low-frequency signal of a conventional program which
is to be applied to a frequency-modulation radio transmitter (20), a decoder comprising filtering circuits and an FSK demodulator for separating the
coded information from the signals delivered by a standard frequency-modulation receiver, and a viewing or recording unit for displaying or recording
the filtered and demodulated transmitted coded information. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend une unité d'entrée (40) pour engendrer des informations codées a transmettre, un codeur-modulateur (30) FSK pour moduler
par déplacement de fréquences les informations codées transmettre, dans une gamme de fréquences située entre environ 15 a 18 kHz, un circuit
mélangeur (32) pour superposer avec une atténuation de 20 a 40 dB les signaux modulés par déplacement de fréquence un signal basse fréquence
d'un programme traditionnel devant étre appliqué a un émetteur de radiodiffusion en modulation de fréquence (20), un décodeur comprenant des
circuits de filtrage et un démodulateur FSK pour séparer les informations codées des signaux délivrés par un récepteur en modulation de fréquence
standard, et une unité de visualisation ou d'enregistrement pour l'affichage ou I'enregistrement des informations codées transmises filtrées et
démodulées.
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